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Ordinær generalforsamling Dansk Dalmatiner klub 

d. 5. marts 2022 Afholdes i Salbrovad Hallen, Salbrovad 30, 5610 Assens. Tidspunkt tidligst kl. 13. 

Antal stemmeberettigede fremmødt: 32.  

1. Valg af dirigent og referent  

Dirigent : Bjarke Sabroe valgt uden modkandidat.   

Referent: Uli Nomis valgt uden modkandidat. Assisterende referent Jette Mauritzen.  

2. Valg af 2 stemmetællere  

Jens Mauritzen 

Peter Rasch 

 

3. A. Formanden aflægger bestyrelsens årsberetning til godkendelse 

Spørgsmål til beretningen: 

Helle Plougmann: Juleudstillingen; savner julefrokosten og ønsker at den skal genopstå. 

Lars Ottow: savner referater fra udvalgsmøder. Charlotte Jenvall: Nogle udvalg har været ramt af 

sygdom mm; men der vil blive strammet op på det fremadrettet.  

Søren Jacobsen: Årbog er udestående. Sundhedsudvalget: Sundhedsudvalget har ikke fungeret 

optimalt.  Udvalget har ikke haft så mange sager.  

Jens Mauritzen; vedr. lovudvalget: Undrer sig over at lovudvalgets beretning ikke er udgivet.  

Bestyrelsen har ikke udtalt sig, da den mener, at debatten hører til GF/medlemmerne og har tillid 

til at lovudvalget har lavet et ordentligt arbejde. Jens Mauritzen undrer sig over, at bestyrelsen 

ikke går fuldstændigt ind for forslaget.  

Bjarne Christensen: Lovudvalget blev etableret, da vedtægterne ikke var fyldestgørende. Siden 

slutningen af september har der været et arbejde i at optimere vedtægterne, og derfor har 

arbejdet vedkommet hele lovsamlingen. Der har ikke været det store samarbejde med den 

siddende bestyrelse, forslaget fra lovudvalget er fremsat til bestyrelsen den 13. december.  Pga 

manglende respons fra bestyrelsen har lovudvalget først fremsat forslaget til GF-beslutning en 

dag før fristen for udsendelse af forslag.  Bjarne spørger, hvorfor den udarbejdede 

udvalgsrapport ikke er lagt på hjemmesiden.  

Lars Ottow: udstillingsudvalg, interesse for deltagelse i udvalget ikke imødekommet positivt. 

Bestyrelsen havde forhåndstilkendegivelser med interesse for udvalget, men det blev ikke 

aktualiseret, da det kom til stykket. Der har desuden været nogle kommunikationsproblemer i 

processen. 

Kristina Runge: husk at respektere at der gøres en indsats af dem, der sidder på posterne, og at vi 

skal komme videre.  

Jette Mauritzen: Bestyrelsens beretning kom meget sent, den bør komme tidligere. Det samme 

med kandidaterne. Generelt skal forberedelsen være bedre frem til GF.  

Jette Mauritzen: vedr. DKK’s inspirationsdage og repræsentantsskabsmøde: Blev alle i 

bestyrelsen inviteret? :  Det har været på dagsordenen som orientering fra formanden.  

Der var et par udtalelser om engagementet i bestyrelse og udvalg.  
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Debat vedr. gåture og fordelingen af disse over hele landet. Bestyrelsen tager gerne imod forslag 

fra medlemmer om arrangementer.  

Jette Mauritzen: vedr. kuldoplysninger og kommunikation. Pga. kommunikationsbrist i 

bestyrelsen er der blevet forsøgt indhentet kuldoplysninger fra årets kuld hos opdrætterne, selv 

om alle var afleveret korrekt.  Dette ønskes undskyldt over for opdrætterne.  

Bjarne Christensen: Savner at bestyrelsen er mere lydhør over for faktuelle fejl i referat, f.eks. fejl 

vedr. kuldoplysninger.  

Allan Tirsgaard: holde sig til beretningen, der er for meget småting.  

Jette Mauritzen: Bestyrelsen beklager sig over, at medlemshenvendelser tager deres tid. 

Konstruktive henvendelser, hvor der ikke ønskes tilbagemelding, burde ses som en hjælp og ikke 

en unødvendig tidsrøver.  

Britta Larsen: Hvem henvender man sig til vedr. kuldregistrering: Tina Thorsen (kasserer) 

Afstemning om godkendelse: Et flertal stemte for beretningen.  

B. Forelæggelse af eventuelle udvalgsrapporter  

Spørgsmål til Aktivitetsudvalgets rapport:  

Lars Ottow: savner at der bliver meldt ud vedr. arrangementer og savner at det bliver lagt på 

klubbens hjemmeside. Svar: det bliver i videst muligt omfang lagt frem på klubbens Facebook 

side. Det kræver ikke medlemskab at deltage og det kræver ikke betaling.   

Aktiviteterne er ikke jævnt fordelt og der ønskes at alle får mulighed for at deltage samt at 

Facebook/ kommunikation bliver mere smidigt. Evt. 2 aktivitets grupper øst/vest for storebælt. 

 

Lovudvalget: Bjarne Christensen fremlagde lovudvalgets årsrapport vedr. deres arbejde med 

klubbens vedtægtsændringer. 

Udstillingsudvalgets beretning: Kian Graven Sørensen fremlagde for udvalget. Der har været 

afholdt flere udstillinger, der har været en god tilslutning, datoer for kommende udstillinger 

bliver offentliggjort hurtigst muligt. Udstillingsudvalget vil meget gerne have flere medlemmer. 

Søren Jacobsen opfordrer til at planlægge i god tid bl.a. med bestilling af fly for at spare penge.  

Seminarudvalget: Der har, trods Corona situationen, været forsøgt afholdt arrangementer, og der 

har været et seminar. Der var lidt problemer med streamingen fra seminaret, og det vil der blive 

arbejdet med. Der søges at fordele evt. seminarer over hele landet. Der savnes offentliggørelse af 

referat fra sidste seminar møde.  

Sundhedsudvalget: mangler en formand. Et medlem af udvalget meldte fra efter den seneste GF. 

Der har ikke været afholdt så mange møder. Der opfordres til at få yderligere medlemmer.  

4. A. Kassereren aflægger beretning om det reviderede regnskab til godkendelse 

Spørgsmål: Noterne blev desværre misset i offentliggørelsen. Det blev undskyldt 

Godkendelse af regnskab: godkendt med klapsalver.   

B. Meddelelse af ansvarsfrihed. Det blev vedtaget. 
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5. Kassereren fremlagde budgetforslag, herunder størrelsen af næste års kontingent, til 

godkendelse. 
Enkelte punkter blev kommenteret bl.a. udgifter til fysiske møder. Der skal ses på 

udstillingsudgifter kontra indtægter. Evt. et samlet møde i bestyrelse og udvalg.  

Budget for jubilæumsudstilling er ikke medtaget, da det ikke er modtaget. 

Godkendelse: godkendt med klapsalver. 

Kontingenter: 

Bestyrelsen anbefaler bibeholdelse af kontingenter, men vil indføre et gebyr på kr. 25,- for 

girokort gebyr. Der fulgte en lille debat vedr. betalingsmuligheder for indbetaling af kontingent. 

Forslaget gælder for de medlemmer, der ikke har tilmeldt deres betaling via deres bank. 

Forslaget blev vedtaget. 

 

6. Valg af bestyrelse og suppleanter.  
opstillet:   

 

Opstiller:  Antal stemmer:  Valgt/suppleant/ikke valgt 

Kirsten Ottow 30 Valgt for 1 år efter omvalg* 

Jette Mauritzen 39 Valgt for 2 år 

Tina Thorsen 22 Valgt for 1 år 

Jens Møller Christensen 42 Valgt for 2 år 

Christina Taklo Sørensen 3 2. suppleant 

Kian Graven Sørensen 19 1. suppleant 

Charlotte Jenvall 30 Valgt for 2 år efter omvalg* 

Der var 17 ugyldige stemmesedler med diverse mangler jvf. vedtægterne 

*Der blev foretaget omvalg mellem Kirsten Ottow: (13 stemmer) og Charlotte Jenvall (17 

stemmer), da det grundet stemmelighed efter første afstemning var uklart, hvem der sad for en 

periode af 1 henholdsvis 2 år. Flest stemmer tilkendegiver at man sidder for en 2-årig periode.  

 

Umiddelbart efter valghandlingen er afsluttet vælger Tanja Tomra og Nini Bartholin at trække sig 

fra bestyrelsen. 

Christina Taklo vælger efter omvalget at trække sig som 2.  suppleant 

  

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Bjarne Christensen valgt til revisor. Der er ingen valgt til revisor suppleant 

 

8.  

A. Behandling af forslag fra bestyrelsen 

Lovudvalg: Forslag til vedtægter fra klubbens lovudvalg, der stemmes om de enkelte 

ændringer i paragrafferne samt om hele ændringen til sidst.  

 Paragraf 1: ingen ændringer 

 Paragraf 2: ingen ændringer 
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 Paragraf 3: Ingen ændringer 

 Paragraf 4: Korrektur ændring (indsættelse af linjeskift samt rettelse af stavefejl) 

 Paragraf 5: enstemmigt vedtaget med en enkelt ændring af et ”og” til et ”samt”. 

 Paragraffen ser herefter således ud:  

 § 5 Medlemskab 

 Stk. 1. Som medlem kan optages enhver, der opfylder betingelserne for optagelse i DKK. 

 Medlemmer kan være kontingentfrie eller kontingentbetalende. 

 Stk. 2 Bestyrelsen kan, efter ansøgning, bevilge nye medlemmer kontingentfrit 

 medlemskab af op til 6 måneders varighed. 

 Stk. 3. DKK’s formand og administrerende direktør er kontingentfrie medlemmer, dog uden 

 stemmeret. De har på klubbens generalforsamling og øvrige arrangementer taleret og kan 

 lade sig repræsentere ved stedfortræder. 

 Stk. 4. Til æresmedlemmer kan udnævnes personer, der har ydet en særlig fortjenstfuld 

 indsats for DDK og dalmatineren. Indstilling om udnævnelse motiveres af bestyrelsen og 

 forelægges generalforsamlingen til vedtagelse. Æresmedlemmer er kontingentfrie 

 medlemmer med stemmeret og valgbarhed umiddelbart efter udnævnelse på 

 generalforsamlingen. 

 Stk. 5. Stemmeberettigede i alle klubbens anliggender er æresmedlemmer samt 

 medlemmer over 18 år, der i umiddelbar tilslutning til afstemningen har været 

 kontingentbetalende medlem uafbrudt i mindst 6 måneder, og som ikke er i 

 kontingentrestance med mere end 14 dage. 

 Stk. 6. Medlemskab træder i kraft på dagen for indmeldelse. 

 Medlemskabet er personligt. Hvert stemmeberettiget medlem har én stemme. 

 Stk. 7. Medlemskab ophører ved udmeldelse. Eventuelt overskydende kontingent 

 refunderes ikke. 

 Stk. 8. Alle medlemmer skal hvor muligt, oplyse e-mailadresse til klubben. Et medlem har 

 selv ansvaret for, at den oplyste fysiske adresse og e-mailadresse er korrekt og kan 

 modtage beskeder og information fra klubben. Hvis et medlem skifter mailadresse, skal 

 medlemmet give klubben besked herom. Hvis et medlem ikke opfylder disse forpligtelser, 

 bærer medlemmet selv ansvaret for, at eventuel korrespondance ikke kommer frem 

 Paragraf 6: enstemmigt vedtaget:  

 Paragraf 7: enstemmigt vedtaget 

 Paragraf 8: den gamle paragraf bibeholdes, med ændring af frister i følgende afsnit:  

 Stk. 6. Forslag til bestyrelsesmedlemmer (mindst 3 stillere) må skriftligt tilstilles formand 

 eller sekretær senest 6 uger før generalforsamlingen. Navnene på kandidater 

 offentliggøres.  
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 Stk. 8. Ved kampvalg til bestyrelsen udsendes stemmesedler til alle stemmeberettigede 

 medlemmer (jvf. §§ 5 og 6) senest 4 uger før generalforsamlingen. Stemmesedlerne, i 

 lukket kuvert med medlemsnummer og/eller navn, kan afleveres på generalforsamlingen, 

 eller sendes til en af bestyrelsen udpeget revisor senest 2 dage før generalforsamlingen. 

 Paragraf 9: enstemmigt vedtaget 

 Paragraf 10: Enstemmigt vedtaget 

 Paragraf 11: forslag enstemmigt vedtaget med følgende rettelse 

 Stk. 2. Generalforsamlingen indkaldes skriftligt med mindst 8 ugers varsel. Offentliggørelse 

 pr. e-mail og mindst 1 af klubbens medier betragtes som skriftlig indkaldelse. 

 Formulering af paragraf 11, stk 5 punkt 7: Stemmesedler som afleveres på dagen, skal 

 afleveres inden punkt 7. 

 Paragraf 12: forslaget vedtaget 

 Paragraf 13: forslaget vedtaget 

 Paragraf 14: forslaget vedtaget 

 Paragraf 15: forslaget vedtaget 

 Paragraf 16: forslaget vedtaget 

 Paragraf 17: forslaget vedtaget 

 Paragraf 18: forslaget vedtaget 

 Paragraf 19: forslaget vedtaget 

 Ændringerne i vedtægterne er enstemmigt vedtaget med de ovenstående redaktionelle 

 ændringer som anført ovenfor.  

    8.     B. Behandling af forslag fra medlemmerne.  

Vedtægtsforslag fra Jens Mauritzen trækkes, da ovenstående vedtægtsændringer er vedtaget.  

Forslag vedr. DDK’s sundhedskonto: 

  Forslagsstiller Jette Mauritzen forklarer sin begrundelse for forslaget 

  Debat vedr. enkelte punkter  

Forslaget er vedtaget med ændring vedr. beslutningsproces paragraf 2 stk 3. dette ændres til et flertal i 

bestyrelsen. Desuden ændres kontonummer fra driftskonto til sundheds kontonummer. 

Forslag vedr. bestyrelsessuppleanternes deltagelse i bestyrelsesmøder: 

  Forslagsstiller Jette Mauritzen forklarer sin begrundelse for forslaget 
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  Debat vedr. suppleanternes rolle og hvorvidt de skal deltage på møder 

Afstemning: forslaget er faldet, da et flertal stemte imod forslaget.  

9. Fremtidig virksomhed.  

Samarbejde i positiv ånd, jubilæumsudstilling.  Sjovt og godt klubliv er på den siddende 

bestyrelses ønskeliste.  

      10.    Eventuelt.  
 

Kom med forslag til den kommende jubilæumsudstilling,  

Opfordring til den nye bestyrelse til at bruge klubbens email-adresser. 

Formular på klubbens hjemmeside kan bruges til klubbens aktiviteter.  

Dirigenten takkede for god ro og orden.  

 

 

Godkendt d.   

Dirigent Bjarke Sabroe 

 

_______________________________________________ 

 

Godkendt d.  

Referent Uli Nomis 

 

_______________________________________________ 


